
Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja skag, wniosków i petycji 

Protokół nr 2 

II posiedzenie w dniu 25 stycznia 2019  

Obrady rozpoczęto 25 stycznia 2019 o godz. 90:00, a zakończono o godz. 10:20 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. Czas rejestracji: 00:00 – 00:40 

Posiedzenie otworzyła przewodnicząca komisji. Stwierdziła quorum. W posiedzeniu wzięło 

udział 3 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Caban 

2. Olga Grajek-Górecka 

3. Marek Leciaho 

2. Wniosek w sprawie dokończenia rozpoczętego remontu drogi Bogusława XIV od ulicy 

Górnej do ul. Koszalińskiej w Ustroniu Morskim. Czas rejestracji: 00:41 - 33:33 

 

W dyskusji udział wzięli: 
Inspektor IK Stefan Jagiełowicz, 

Radna Olga Grajek-Górecka 

Radna Hanna Caban 

Radny Marek Leciaho 

Zastępca Wójta Sylwia Halama  

Dyskusja dotyczyła projektu drogi, przejazdu od ulicy Bogusława XIV do krajowej 11, 

napraw drogi na sezon letni, możliwości pozyskania dofinansowania na drogi gminne. 

Komisja zapoznała się z dokumentacją zdjęciową. 

Przerwa. Czas rejestracji: 23:00 – 31:55 

Przewodnicząca komisji Hanna Caban poinformowała, że komisja uznaje wniosek za 

bezzasadny, ponieważ dojazd do wnioskodawcy jest od ul. Słonecznej, jest projekt 

inwestycyjny od ulicy Bogusława XIV, inwestycja jest podzielona na etapy, gmina czeka na 

pozyskanie środków finansowych, o udzielenie odpowiedzi proszą Panią Wójt. 

Głosowano w sprawie uznania wniosku za bezzasadny, odpowiedź przygotuje Pani 

Wójt.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Hanna Caban, Olga Grajek-Górecka, Marek Leciaho 

 



3. Wniosek w sprawie przeprowadzenia kontroli prawidłowości zarządzania gminnymi 

pasami drogowymi oraz drogami wewnętrznymi w zakresie ich bieżącego utrzymania, 

remontów cząstkowych i kapitalnych, wydawania zgód na zajęcie pasa drogowego w tym na 

umieszczanie infrastruktury technicznej, kontroli zajęcia pasa drogowego. Czas rejestracji: 

33:42 – 52:41 

W dyskusji udział wzięli: 
Inspektor IK Stefan Jagiełowicz, 

Radna Olga Grajek-Górecka 

Radna Hanna Caban 

Radny Marek Leciaho 

Mecenas Marta Thiele - Staszewska 

Dyskusja dotyczyła stanu nawierzchni drogi, przywrócenia stanu nawierzchni przez 

energetykę, zawartej umowy z Energą, problemu związanego z przejściem przez drogę, 

przetargu na zrobienie drogi docelowej, decyzji na zajęcie pasa drogowego, funkcji ulicy 

Akacjowej. Radni dopytywali, czy możliwości prawne, aby zmusić inwestora, który 

dewastuje drogę, aby zabezpieczył mienie publiczne przed dewastacją, najpierw zabezpieczył 

drogi, aby pojazdy inwestora mogły się po drodze poruszać. Uzyskali informację od Mecenas, 

że jest to kwestia analizy prawnej.  

Głosowano w sprawie przekazania wniosku do dalszego rozpatrzenia przez Radę 

Gminy, udzielenia odpowiedzi na danym etapie przez Panią Wójt:  

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Hanna Caban, Olga Grajek-Górecka, Marek Leciaho 

 

 

W związku wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodnicząca zamknęła drugie 

posiedzenie komisji. Czas rejestracji: 52:42 - 53:15. 

 

Przewodnicząca Komisji 

Skarg, wniosków i petycji 

Rady Gminy w Ustroniu Morskim 

Hanna Caban 

  

 

Przygotowała: Joanna Korczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


